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Udržitelný rozvoj je jediná cesta pro lidské aktivity. Proč to ale u nás tolik lidí vnímá jako dílčí složku 

jakéhosi rozvoje " bez přívlastků"? A jak to změnit?  Někteří politici často vystupují v roli ochránců 

ekonomiky – zatímco aktéři v byznysu již rozumí a vědí, že bez dobrého pochopení komplexních 

problémů nepůjde uspět. Jak byl prezentován udržitelný rozvoj a současná globální rizika na letošním 

Ekonomickém fóru v Davosu? A jak s tím souvisí místní Agenda 21? A nakonec příběh jednoho města, 

který nastolí pár otázek pro diskusní panel… 

 

 


